
Rapla Maakonna Spordiliidu juhatuse koosoleku protokoll nr 1-2024 

Aeg ja koht: Rapla MSL tööruum kell 15.00-17.30 

Osalesid: Juhatuse liikmed Kalju Kalda, Kadi Saks, Heiti Vahtra, Artur Ojasalu, Risto Ütsmüts, Laine 

Rokk  

Puudusid Ain Täpsi, Janno Kivisild 

Juhatas Ülle Laasner 

Protokollis Priit Karjane, RMSL tegevjuht 

Päevakava: 

1. Raplamaa spordimängud - vaja või mitte 

2. 2023. a. eelarve kokkuvõte 

3. 2024. a. RMSL eelarve esimene lugemine 

4. Parimate sportlaste valimine ja tunnustamine (15.02.2024) 

5. Arengukava – kohtumised Raplas, Märjamaal, Kehtnas, Kohilas 

Räägiti ja otsustati: 

1. Arutleti toimunud Raplamaa mängudest ja endistest suve- ja talimängudest: 

1. Eelnevalt on toimunud tali- ja suvemängud, mis käisid külakorda valdades, igal aastal uues 

kohas. 

2. Kaks viimast aastat toimusid Raplamaa spordimängud 20 osavõistlusega. 

RMSL tegevjuht tutvustas uusi visioone spordimängudest: 

3. Mõte, et sportlikuma-liikuvama KOV välja selgitamine toimuks kolmest osast: sportlikust, 

kuhu kuuluvad teatud maakonna MV-d; rahvajooksudest, kus on arvestuse aluseks tulemus ja 

osalejate arv valdadest (Selveri jooks, Märjamaa alevi jooks, Kohila jooks, Rapla-Kehtna jooks) 

ning liikumisharrastuse üritustest (4 kõnni-liigu terviserajal, igas vallas üks üritus). 

4. Versioon, mis jäi rohkem kõlama, on Raplamaa valdade neliküritus/kuraditosin, mis 

koosneks neljast aastaaja osavõistlusest, kus iga KOV võõrustaks kolme spordiüritusega korra 

aastas Raplamaa spordirahvast. Spordiliit on keskne eestvedaja ja korraldaja koostöös KOV 

spordiinimestega.  

OTSUSTATI: Arendada edasi viimast arutletud spordimängude visiooni, tutvustada seda KOV 

spordiinimestele ja veebruari ROLi juhatuses. 

2. RMSL tegevjuht tutvustas 2023. aasta eelarve kokkuvõtet. Eelarve on miinuses, kulutatud on 

rohkem kui vahendeid laekunud. Tegevjuht tegi kokkuvõtte raamatupidaja poolt edastatud 

panga väljavõttest ning 2023. aasta koostatud eelarvest. 

OTSUSTATI: Info võtta aluseks 2024. aasta eelarve koostamisel. 

3. RMSL tegevjuht tutvustas 2024 eelarvet. Esimene versioon on ca 1000€ miinuseelarve 

eelduses, et tagantjärgi tehtavad projektid rahastatakse. 

OTSUSTATI: Tegevjuht tegeleb projektidega, et leida lisarahastus ning leida veel kärpekohti eelarves. 

Eelarve arutelu ja teine lugemine lükata uude juhatusse veebruaris-märtsis. 

4. RMSL tegevjuht oli eelnevalt juhatusele ülesse seadnud spordiliidule esitatud Raplamaa 

sportlaste nominentide tabeli, kus juhatuse liikmed andsid oma punktid, mille kokkuvõttes 

selgusid igas kategoorias 5 nominenti, keda esitatakse spordiklubidele ja Raplamaa rahvale  

rahvahääletuseks. Võistkonna kategoorias said neli võistkonda võrdsed tulemused. 



Rapla Korvpallikool PU18/II liiga, JVK Ilves naiskond, Kaitseliidu Rapla maleva saalihoki naiskond, 

Andres Liiv ja Kristin Vaha 

OTSUSTATI: Vastavalt kinnitatud parimate sportlaste valimiskorrale, seab tegevjuht spordiliidu 

kodulehele rahvahääletuseks ja esitab spordiklubidele iga kategooria 5 valitud nominenti ja nende 

tulemused ning võistkonna kategoorias 6 nominenti. Hääletus kestab 4. veebruarini. Tunnustusõhtu 

toimub 15. veebruaril Rapla Kultuurikeskuses. 

5. Eelmisel aastal käima lükatud spordi- ja liikumisharrastuse arengukava küsitluses oli vastajaid 

418. Jaanuaris veebruaris toimuvad valdades spordielu arenguseminarid. Kinnitatud on 

kuupäevad, 28.01 Kohilas, 23.02 Märjamaal, 26.02 Raplas, 27.02 Kehtnas. Arengukava juhib ja 

teeb üldist kokkuvõtet Cumulus Consulting 

OTSUSTATI: Tegevjuht lepib kokku konkreetsed toimumiskohad valdades, reklaamib ja kutsub valdade 

spordirahvast osalema arenguseminaridel. 

 


